
Ahoj Martine, 
 
letos jsme se potřetí zúčastnili Vokober(g)u a ještě jsme k tomu přesvědčili 4 
kamarády, kteří se s námi naštěstí i po závodu stále kamarádí, ačkoli se závodem 
tohoto typu neměli dosud žádnou zkušenost. 
Vášnivé diskuze, které se v posledních dnech rozpoutaly na sociálních sítích, 
nás trochu (hodně) nadzvedly ze židle, a tak Ti jen chceme napsat, že jsme moc 
rádi, že pro nás takovou akci děláš a moc dobře víme, co celá realizace obnáší 
(18 let se živím organizováním všemožných akcí, takže mi věř, že to vážně 
upřímně oceňuji. Iva).  
Děkujeme Ti také za velice kultivované a krásné vyjádření k celé situaci a 
definování toho, o čem to celé je...zejména po přečtení posledního odstavce si 
připadáme jako hrozní borci! :-D 
Moc si vážíme také náročné práce celého realizačního týmu, který o nás vždy 
pečuje jako o vlastní. 
Vaše nadšení a vstřícnost dělají z Vokober(g)u výjimečnou akci s jedinečnou 
atmosférou a my se určitě vrátíme i počtvrté a sáhneme si znova na dno svých 
sil, protože tyhle zážitky nám už nikdo nevezme a i v běžném životě pak člověk 
některé věci zbytečně moc neprožívá :-D. 
 
Takže...DĚKUJEME VÁM VŠEM! 
 
Ivana a Martin Batulkovi 
alias PunkTrail 
 


